
Grundejerforeningen Munkerisparken 

 

Referat af bestyrelsesmøde 2014-3 

Tid og sted:   13. august 2014,  kl. 19:30, hos Inger (nr. 2) 

Tilstede:   Max Jensen, nr. 58 formand  
  Inger Gottfredsen, nr. 2 næstformand 
  Thomas Jørgensen, nr. 46 kasserer 
  Vagn Sylvest, nr. 36 bestyrelsesmedlem  

Afbud:   Ole Krogh Andersen, nr. 52 bestyrelsesmedlem  

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
2. Meddelelser (f.eks kontakt til formanden fra medlemmer af foreningen) 
3. Kommunekontakt 
4. Daglig drift (feks fællesarealer, gartner, stier) 
5. Ny beplantning på fællesarealet 
6. Økonomi 
7. Evt. 

 
Ad 1: Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Mødets dagsorden samt referatet fra sidste møde (30. april 2014) blev godkendt. 

 
Ad 2: Meddelelser 

Der har været forespørgsel fra Home i forbindelse med hussalg om evt. kendskab til slaggeproblemer under 
gulve i Munkerisparken. Dette er ikke tilfældet. 

  
Ad 3: Kommunekontakt 

Ingen kommunekontakt siden sidste møde 

  
Ad 4: Daglig drift 

De to store træer mellem nr. 56 og 58, et træ mellem 64 og 66 samt et træ mellem 43 og 45 er nu fældede. 

Det tiloversblevne træ er endvidere fordelt til 8 lodsejere, som svarede positivt på vores henvendelse. 



Inger har fået henvendelse om dårlig græsslåning. Spejdere var enige og vil slå en ekstra gang (til 1/2 pris). 
Der er også klaget over lugning på fællesarealet. Gartneren kom igen ifm træfældningen og gik det efter. 
Kun 2 stubbe var blevet fræset i starten, men efter henvendelse blev de sidste to også klaret.  

 
Ad 5: Ny beplantning på fællesarealet 

Inger sender mail ud til bestyrelsen, når gartneren kommer og diskuterer træplantning. Der er budgetteret 
plantning af mindst 8 træer. Desuden skal kanter langs fortovet ordnes. 

 
Ad 6: Økonomi 

Der er p.t. 107.602,95 kr på foreningens konto. Der er stadig nogle beboere der mangler at indbetale deres 
kontingent, og Thomas vil kontakte disse igen. Det forventes at de fleste fakturaer vil blive modtaget i 
slutningen af året. 

 
Ad 7: Evt. 

Næste møde afholdes i november. Datoforslag udsendes. 


